
Interpelacja z dnia 12 lipca 2023

Szanowni Państwo, 

W nawiązaniu do odpowiedzi na interpelację BRM.0003.91.2023 z 12 lipca 2023, pragnę zwrócić uwagę, że jako
przewodniczący to ja zwołuję posiedzenia komisji i jestem odpowiedzialny za jej organizację i prowadzenie. Jako
przewodniczący informuję, że posiedzenia zostały zwołane w formie hybrydowej i w korespondencji do radnych
oraz BRM z 3, 4 oraz 20 maja zawarłem stosowne informacje tj. odnośniki do wideokonferencji oraz test: 

Proszę o udostępnienie sprzętu wideokonferencyjnego oraz umożliwienie uczestnictwa w posiedzeniu za pomocą
środków do porozumiewania się na odległość wszystkim zainteresowanym. 

Radni mieli pełne prawo do uczestnictwa w posiedzeniu komisji za pośrednictwem środków do porozumiewania
się na odległość, ponieważ jako przewodniczący im na to pozwoliłem i do tego zachęcałem. To że Biuro Rady
zignorowało moje prośby o umieszczenie linków do wideokonfenercji w swoich zawiadomieniach stanowi istotne
naruszenie, podważenie moich kompetencji i sabotaż organizacji posiedzeń Komisji Rewizyjnej. 

Ponadto w protokołach radni zostali odnotowani jako obecni. Nie może występować sytuacja w której nie
kwestionuje się kworum, obecności radnych i zdolności do podejmowania uchwał a jednocześnie potrąca się im
diety z tytułu nieobecności. RIO nie zakwestionowało uchwał podjętych na tych posiedzeniach i należy uznać, że
nie było wątpliwości co do kworum , a co za tym idzie nie było wątpliwości co do obecności radnych na posiedzeniu
komisji. 

Dlatego proszę o korektę diet radnych, Dąbrowskiego Tomasza Henryka, Dąbrowskiego Tomasza oraz
Naftyńskiego Michała o należne im diety. 

W przypadku braku zmiany państwa stanowiska skieruję sprawę do rozpatrzenia przez wojewodę. 

Janusz Skonieczny, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej
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